
BESTYRELSESMØDE: NR. 2 2022, OK GORM 

TID:  ONSDAG DEN 1. JUNI 2022 KL. 19.00. 

STED:  ABRAHAMSENS GÅRD 

 

DELTAGERE: OLE, STEEN, TOKE, KK, STIG OG PERNILLE 

REFERENT: INGER 

AFBUD: Bente og Claus 

FORPLEJNING: Toke 

 

DAGSORDEN 
 

REFERAT 
(Er skrevet med kursiv) 

1. Nyt fra formand 
 
Nyt fra formanden 
- Opfølgning sidste bestyrelsesmøde 
- WOC2022 (træningscamps, formandsmøder, 
testløb, status hjælperbemanding, VIP osv.) 
- GF Sportens Venner 
- JFS GF (oplæg WOC2022 v/Per) 
- Sag vedr. tidligere kasserer i JFS 
- Sportsgalla 
- Foreningstilbud fra Vejle Kommune (se bilag) 
- Inspirationsaften Flygtninge (se bilag) 
 

Opsamling fra sidste møde: 
Koordinering af natløb/vintertræningsløb 
fremover. 
Træningsløb, Claus L., står for koordineringen 
af træningsløbene om lørdagen. Det er ikke 
arrangementsudvalget. Vi synes ikke, det er 
et problem, hvis nogle løb bliver arrangeret i 
samme skov kort efter hinanden./ BHR 

 
Hærvejsløb 25.6.– ok! Senioridræt og 
Gymnastikafdelingen hjælper, da vi er 
optaget af VM. 
Påskeløbsaftaler med Snab – efter VM. 
Affaldsordning efter VM. 
 
Der sker rigtig meget i forbindelse med 
VM/WOC2022, f.eks. testløb og træningslejre. 
Indtil nu positiv feedback til det, vi har 
arrangeret. Kæmpearbejde mht. 
hjælperbemanding, som Grethe Buch står for. 
Mht. VIP har vi fra OK Gorm inviteret Ole 
Holmgaard og Charlie/Lars Mortensen. 
 
KK deltog i generalforsamlingen hos Sportens 
venner, ikke ret mange afdelinger var ikke 
repræsenteret. 
 
JFS GF – Per holdt et oplæg om WOC2022. Det 
blev godt modtaget, men det har ikke kastet 
mange hjælpere af sig.  
Sagen vedr. tidligere kasserer i JFS er afsluttet 
nu. 



 
Sportsgalla – OK Gorm og Snab modtog 
Mayors Choice prisen på 5.000 kr. 
Pernille lægger Foreningstilbuddet ud til 
medlemmerne.  
 
Inspirationsaften – måske deltager Pernille og 
Steen. 
 

2. Nyt fra de forskellige udvalg 
(GERNE SKRIFTLIGT) 
 
   - Nyt fra kasserer v/Ole 
   - Arrangementsudvalg v/Bente 
   - Kort & Skovudvalg v/Stig 
   - B&U v/Toke 
   - Træningsudvalg v/Steen 
   - Rekrutteringsudvalg v/Steen 
   - Talent- og Eliteudvalg v/Claus 
   - Ski v/Ole    
   - Kommunikation & PR udvalg v/KK 
   - Klubhus v/KK 
   - Skoleudvalg v/KK 
    

Kasserer v/Ole: Vi har fået stativer/plader til 
Labyrintbane fra Ole Kirks fond, vi har betalt 
momsen tilbage. 
 
Kommunikation & PR v/KK: 
Intet at bemærke 
 
Klubhushus v/KK: 
Hæk mod syd klippet ned og brændt af – det 
gav varmen! 
Motor til Portåbner i materialehuset virker 
ikke. 
Haft leverandøren ”REA porte” til at se på 
det. 3 montør timer. 
De mener vi skal have ny motor. Modtaget 
tilbud. 
Skrevet til dem og udtrykt frustration, dels 
over at det allerede er nødvendigt med 
udskiftning (opsat juli 2016) og over, at vi er 
debiteret for 3 montørtimer uden at have 
fået noget. 
Vi må have en ny motor til porten. 
Beregnervogn er repareret, og der er nyt folie 
på. (Esbjerg har betalt skaden) 
 
Skoleudvalg v/KK: 
Kort over mangepostløb og labyrintbane 
tegnet og klar til tryk. 
Sideevent beskrevet. 
Opgavebeskrivelse udarbejdet. Instruktion til 
deltagende skoler udarbejdet og sendt til 
Skole OL. 
Bemanding er også på plads alle dage – 
udelukkende med GORM folk + et par Esbjerg 
folk. Så vi klarer opgaven uden at skulle have 
hjælp fra HTF. 



 
Arrangementsudvalget v/Bente: 
Arbejder på at lave et klubmesterskaber 
SPRINT. Det bliver først efter sommerferien. 
Klubmesterskaber DAG bliver den 25. 
september i Frederikshåb. 
Gorm 3-dages 2022: der er 17 tilmeldt – 
håber på lidt flere tilmeldinger i løbet af ugen. 
Jellingløbet den 8.juni: lige nu godt 400 
tilmeldte. Styregruppen er ved at være klar 
og hjælperne er fundet. I må meget gerne 
stadig gøre reklame for løbet. 
Poul Erik har afholdt Condes kursus for 
Annett, Ove, Rasmus og Dina. Der skal 
afholdes et kursus 2 og så er kursisterne klar 
til at lave baner til træningsløb i foråret 2023. 
 
Klubture i 2023: 
Påskeløb den 6.-8. april: bo i 
Blokhuset(spejderhytte) ved Hald sø. Løb i 
Ålum, Vindum og Dollerup Bakker. 
Gorm 3-dages den 9.-11. juni: bo på 
VARDEBORG og løbe i Ho og Varde skov. 
 
Kort og Skovudvalg v/Stig: Der har været 
arbejdet med kort til KK i forbindelse med 
Skole-OL finale i Billund, og Jacob i gang med 
Engelsholmkortet. 
 
B & U v/Toke: God forberedelse til hver 
træning – det kunne være rart, hvis man 
vidste, hvor mange børn/unge der kommer. 
Måske skal børnene opfordres til at melde 
afbud til træning, hvis de ikke møder op. Toke 
har lavet fine nye ”sandkasser” til 
børnetræning. Toke efterlyser et sprintkort 
over AG til de mindste – må spørge Søren. 
Han arbejder videre med de små videoer, som 
på sigt skal lægges ud. 
Ellers intet nyt. 
 
Træningsudvalg v/Steen: 
Der er fokus på efterårsplanen. Der mangler 
ikke meget. Kristian Ø er også i gang med at 
aftale natløb med Snab. 



 
Rekruttering: Ikke det store fremmøde til 
vores arrangementer her i foråret.  
Der har været deltagelse i online-oplæg 
omkring rekruttering fra DOF. De foreslår 
efterårssæsonen til deres events, hvilket vi 
nok ikke går med på i år. 
 
Ski v/Ole:  Intet nyt 
 

3. Talent- og Eliteudvalg v/Claus og Pernille 
 
- Generel politik for støtte 
- Støtte 2022 Josefine 
 

Samtale i  bestyrelsen, men intet nyt 
besluttet. 
 
Josefine er pt. med i Elitegruppen. 
Josefine har været rigtig god hele foråret, 
men desværre formåede hun ikke at 
kvalificeret sig til VM 2022. Hun har skrevet et 
brev til klubben, hvor hun takker for støtten 
og beklager, at hun ikke har kunnet leve op til 
forventningerne. Elitesport er til tider barsk 
og ikke altid går tingene, som man forventer.  
OK Gorm støtter stadig op om Josefine på 
samme måde som hidtil.  
 
I 2022 har vi betalt Josefines landsholdsfee på 
9.000 kr./året samt Sydsamling til 1.000 kr. 
  
En generel politik/aftale for støtte bør laves 
og aftales med Josefine. Eliteudvalget 
arbejder videre med det og kommer med et 
oplæg til bestyrelsen inden 1.11.22. Rart for 
både klub og løber, at man ved, hvordan man 
står.  
 

4. Evaluering forårssæson samt plan efterår 2022 
v/Steen 
 
Evaluering forår: 
- Tirsdagstræning (herunder postindsamling, 
evaluering efter træning – O-Track osv.) 
 
Efterår: 
- Træningsplan efterår 
- Natløb efterår (hvornår starter/slutter de?) 
- Indendørstræning 22/23 

Jeg synes ofte er for tidligt at posterne bliver 
samlet ind kl. 19.15 – især hvis der stadig er 
løbere i skoven. Der er lavet gode baner og så 
er det ærgerligt, at man som løber ikke får lov 
til at fuldføre banen, hvis man har behov for 
at bruge lidt længere tid./BHR 
Målposten og evt. de sidste poster bør samles 
ind til sidst. Men ellers er det ok med 19.15 – i 
hvert fald i Jelling skov. I fremmed skov kan 
postindsamlingen godt rykkes til 19.30. 
 



- Træning året rundt? (kunne natløbene 
fortsætte i januar måned?) 
 

Steen: Fin koncept med træningselementer 
først i Jelling og senere i fremmed skov.  
O-track efter træningen. En kort bane (”Flying 
mile”) til at løbe hurtigt – en god ide. Gerne 
den samme igennem en længere periode. 
Samme koncept til efteråret.  
 
Oplægget til den enkelte træning, hvor der 
bliver fortalt om det træningsmoment, kan 
godt blive bedre. Især når vi ikke er på AG. 
Efterårstræningsplanen er er ved at blive 
færdiggjort. Vedr. natløb i januar - Steen 
aftaler med Snab. 
Indendørs vintertræning  bliver evt. på 
seminariet i stedet for Bredagerskolen.  
 

5. Status arrangementer efterår 2022 
 
- DM på Bornholm 
- Naturens Dag (Brandbjerg) 
- Div. match 18/9 
- Tjekkiet uge 42 
 

DM på Bornholm i sept. Man sørger selv for 
indkvartering. 
Naturens dag i sept. (samme weekend som 
DM): Pernille/rekrutteringsudvalget finder 
nogle, der kan stå for det. 
 
Tjekkiet uge 42: Der er 31 tilmeldte og 
tilmeldingen er lukket. Skal vi forhøre om der 
er mulighed for flere pladser og så åbne 
tilmeldingen igen? Måske nogle af børnene, 
kan sove på en madras på gulvet, hvis det 
bliver nødvendigt? /BHR 
 
Finde ud af, om der evt. er flere pladser i 
Tjekkiet. Spørge i august og hvis der er plads, 
kan vi spørge medlemmerne igen. Pernille 
snakker med Claus om det. 
 
Div. Match d. 18.9. – vi skal være rigtig 
mange med. Toke og Pernille prøver at lave 
en fælles indsats for at få så mange som 
muligt med. 
 

6. Eventuelt 
 
- Næste bestyrelsesmøde 
  

Næste bestyrelsesmøde: 
Mandag d. 12. september.  
 
Løbeklubbben i JFS vil gerne prøve at løbe et 
orienteringsløb til en af deres træningsaftener 



om torsdagen. Det har vi svaret ja til. Pernille 
koordinerer.  
 

 


